
URESNIČEVANJE STANOVANJSKEGA ZAKONA

Potrebujemo stanovanja za najemnike
V občini Ljubljana Vič-Rudnik je bilo doslej

podpisanih 558 kupoprodajnih pogodb, od tega
431 takšnih, na osnovi katerih naj bi kupci porav-
nali kupnino takoj.

Do srede novembra je bilo vplačano 179,8 mili-
jona SIT kupnin. V republiški sklad je bilo odve-
deno 33,3 milijona SIT in za davek 5,2 milijona
SIT; 0,5 milijona je bilo izplačano za izpraznitev
stanovanj.

Tako je skupaj na razpolago 140,8 milijona
občinskega stanovanjskega denarja in 43 milijo-
nov SIT že plačanih obresti. Do sedaj je bilo
porabljeno 51 milijonov SIT in sicer predvsem za
financiranje prenove Ziherlove 38 (približno 41
milijonov SIT), 9,7 milijona SIT za nakup treh
stanovanj od fizičnih oseb in nekaj več kot
300.000 SIT za administrativne posle v zvezi s sta-
novanjskim zakonom.

Za prenovo Ziherlove 38 so bila prav tako
namenjena sredstva nakazana od mesta v višini
27,5 milijona tolarjev.

Za izvajanje stanovanjskega zakona potrebuje-
mo še večje število praznih stanovanj. Preko ogla-
sov in agencij iščemo ponudbe za prodajo stano-
vanj, ki jih kupujemo po tržni ceni.

Ena izmed nujnih nalog, ki jih stanovanjski
zakon nalaga občini, je reševanje na podlagi 155.
člena. To so tisti najemniki, ki stanujejo z odloč-
bami v privatnih stanovanjih. To je zelo velika
obveznost, ki je naložena občini, saj je v občini
Ljubljana Vič-Rudnik 48 upravičencev. Do sedaj
smo jih rešili samo 11, na dve dodelitvi sta dani
pritožbi. Reševanje teh zahtevkov je problematič-

no, saj odpravljamo stanovanjska razmerja usta-
novljena pred 40 in več leti. Stanovalci so starejše
osebe, ki se težko sprijaznijo s preselitvijo, lastni-
ki pa po drugi strani nestrpno čakajo na lastno
stanovanje. Rok za rešitev je bil 18. oktoberletos,
nato pa bodo vložene tožbe lastnikov do občine za
izpraznitev stanovanj.

Odkup solidarnostnih stanovanj opravlja Mest-
ni sekretariat za stanovanjsko gospodarstvo s tem,
da bi se morale kupnine od prodanih stanovanj
nakazati novoustanovljenemu stanovanjskemu
skladu ljubljanskih občin, kar pa še ni realizirano,
zaradi neurejenih odnosov in pristojnostmi med
občinami in mestom. S sprejetjem zakona o po-
djetjih in možnostjo registracije zasebnih podjetij
se je izredno povečalo število vlog za soglasja za
opravljanje dovoljene dejavnosti v delu stanova-
nja. V obdobju julij—november 1992 je bilo izda-
nih 96 soglasij.

Stanovanja, ki niso bila odprodana, smo oddali
v upravljanje in sicer za izvajanje organizacijsko-
administrativnih nalog, finančno-računovodskih
nalog ter tehnično-planskih nalog dvema uprav-
ljalcama in sicer Stanovanjskemu podjetju Ljub-
ljana, Enota Vič in Prodom d. o. o. Ker je stano-
vanjski fond občine, ki ji je ostal v lasti, v zelo
slabem stanju, sredstva namenjena popravilom pa
skromna, se srečujemo s problemom vzdrževanja
stanovanjskega fonda.

Na področju upravljanja hiš je še veliko odprtih
vprašanj. Doslej je registriranih 44 pogodb
o upravljanju hiš na območju občine, čeprav je
zakonski rok za sklenitev pogodb že potekel.


